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Vážený pane starosto.

Navazuji na případ směnárny na Staroměstském náměstí, která směňuje Euro za 15 korun, jak jsem 
interpeloval na předchozí schůzi zastupitelstva. 

V mezičase jsem zjistil, že směnáren podobného druhu je v centru Prahy více, asi 20, tedy se jedná 
o systémový jev, ne nějaký výstřelek.

Z vaší odpovědi jsem vyrozuměl, že organizovat dobrovolníky, kteří by informovali turisty, 
nehodláte, ačkoli narážku na bojkot Řízkárny jsem nepochopil, no, to nechme stranou.

Nicméně ve své minulé interpelaci jsem zmiňoval i jiné možnosti, jak s věcí něco dělat. Apeloval 
jsem na Vás, že „pokud se formální cesty ukáží jako neúčinné, pojďme společně hledat méně 
formální cesty, jak se té ostudné provozovny zbavit. Například informováním zákazníků, vyvěšením 
informačních cedulí nebo ve spolupráci s Městskou policií“. K těmto návrhům jste se nevyjádřil, 
prosím Vás tedy o jejich zvážení. 

Přitom informační kampaň by nebyla ničím, co by si náš dobře financovaný odbor vnějších vztahů 
nemohl dovolit realizovat. Ale nechci kritizovat, jde mi o skutečné nalezení řešení té věci. Abychom
mohli říkat, že jsme se pokusili něco dělat, i když nemůžeme třeba celou věc hned vyřešit. My jsme 
ale zatím neudělali nic a někdo by si mohl myslet, že je nám ta záležitost lhostejná, což věřím, že 
není.

Děkuji,

Petr Kučera


